
PROTOKÓŁ NR 3/11

z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska, Przemysłu, Handlu, Usług i Rolnictwa,

które odbyło się 22 lutego 2011 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:30, a zakończyło o 18:00. 

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Kamila Pietraszek – Przewodnicząca Komisji,

2. Krzysztof Kapała,

3. Mariusz Kubiak, 

4. Zbigniew Piątek,

5. Stanisław Schmidt.

Nieobecny usprawiedliwiony: Paweł Szymczyk.

Zaproszone osoby:

6. Mirosław Górecki,

7. Andrzej Machnica,

8. Anna Klepacz,

9. Adam Bierowski.

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.

2. Omówienie sytuacji związanej z dzierżawą przez Spółkę Sudety Park działki na terenie Gminy 

Kowary.

3. Sprawy różne.

4. Zamknięcie posiedzenia.

Przewodnicząca  komisji  przedstawiła  problem  związany  z  dzierżawą  działki  przez  spółkę  „Park 

Sudety” a dokładnie określenie Gminy czy działki zostaną w dalszym ciągu wydzierżawione spółce czy też  

zostaną wycenione i wystawione w przetargu nieograniczonym na sprzedaż. 

Głos zabrał Pan Burmistrz Mirosław Górecki, który uważa że działki powinny być wycenione i sprzedane w 

przetargu nieograniczonym.

Pan Burmistrz otrzymał informację od spółki „Park Sudety” że jest zainteresowana zakupem tych działek.

Głosy członków komisji oraz obecnych spoza grona komisji radnych są podzielone. Dalsze wydzierżawienie 

tego terenu spółce nie jest możliwe, a sprzedaż tego gruntu najbardziej realna. 

Pan Krzysztof Kapała członek komisji podał pomysł aby Gmina sama zaadaptowała teren wyspy i wokół niej. 

Padł  pomysł  na  przekształcenie  starych  basenów kąpielowych w ich  granicach na nowe oraz  zakupienia 

kajaków, basenów itp., zaś teren samej wyspy oraz jego wejścia przez pomost zrekonstruowane.

Komisja poparła pomysł i będzie wstępnie przygotowany kosztorys tego przedsięwzięcia.

W sprawach różnych został poruszony temat odbioru śmieci. Pan Burmistrz poinformował że gmina wydaje 

decyzje w sprawie odbioru śmieci i kontroluje mieszkańców czy mają podpisane umowy na odbiór śmieci z 
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odpowiednią firmą.

Przewodnicząca zakończyła posiedzenie komisji. 

Protokołowała:                                                                                                                    Przewodnicząca

Kamila Pietraszek                                                                                        Komisji Ochrony Środowiska, Przemysłu,

                                                                                                                                        Handlu, Usług i Rolnictwa 
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